

## 收缩包装机

### Automatic Shrink Package Machine

专为液体饮料设计的高速度热收缩包装机。触摸屏操作，参数设定快捷，便于人机交流及操控，适用于各种液体饮料包装生产线。

根据生产线速度10-60包/分钟速度可以调节，可以适应不同瓶型及其组合。

High-speed shrink package machine specially designed for liquid beverage products. Touch screen operation, fast parameter setting, convenient for human-computer communication and control, suitable for various liquid beverage production line.

10-60PPM speed can be adjusted according to production line, also can adapt to different bottle and its combination .



## 装箱系统

### Automatic Carton Package Machine

该设备主要适用于啤酒，饮料，瓶装水，医疗，食品等瓶（罐）装生产线的纸箱包装，纸板裹包方式比传统包装方式节省包材约1/5费用。

采用人机界面相结合，完善了各种控制功能，直接输入修改及储存多种包装规格的参数。

10-60包/分钟速度可以调节，可以适应不同瓶型及其组合。

This machine is mainly used for carton in beer, beverage, bottled water, medical treatment, food and other bottled (canned) production line.

Packing with cardboard saves about 1/5 of the cost of packaging materials compared with traditional packaging methods.

With the combination of man-machine interface, various control functions are improved, and parameters of various packaging specifications are directly inputted, modified and stored.

10-60PPM speed can be adjusted according to different production line, also can adapt to different bottle and its combination .

